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Van de redactie Roely Bos 

Toen ik onderstaande jonge Grutto bij de foto's van de Amsterdamse 
waarnemingen zag staan, wist ik waar dit stukje over moest gaan. Aan de 
fotografe, Marianne Slot, vroeg ik toestemming om de foto te publiceren, 

niet alleen omdat ik hem zo mooi vind, maar ook omdat ik me afvraag hoe lang 
we nog zo'n Grutto-pul in de wei zullen aantreffen. Marianne schreef me terug: 
" ... , je wordt er inderdaad blij en treurig tegelijk van". 
Is zo'n pul niet de belichaming van waar we als vogelwerkgroep voor staan? 
Bescherming van deze kwetsbaarheid? Moeten we niet proberen het tij te keren? 
En hoe doen we dat dan? 
Onze voorzitter Marc Menon schrijft in het Verenigingsnieuws in dit nummer 
over de beleidspunten van het bestuur. Punt 1 behelst Bescherming, dit is de 
belangrijkste beweegreden van onze leden om de VWGA te steunen, zo kwam uit 
de ledenraadpleging naar voren. We hopen op meer weidevogelpullen! VWGA-lid 
Mark Kuiper doet hier al jaren zijn best voor door in overleg te gaan met de boe
ren. Voor onze website vogelsamsterdam.nl schreef hij een paar jaar het Weidevo
gelblog, u kunt het nog steeds bekijken. 

Naast nestbescherming is bescherming van de kuikens {pullen) van groot belang 
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Verenigingsnieuws Marc Menon, voorzitter VWGA 

0 Op donderdag 20 april 2017 vond de jaarlijkse algemene ledenvergadering 
(ALV) van de Vogelwerkgroep Amsterdam plaats. De concept-notulen zullen in 
de komende periode op onze website worden gepubliceerd (in afwachting van 

vaststelling daarvan tijdens de volgende ALV). Vooruitlopend daarop hieronder al een 
korte terugblik met enkele hoogtepunten van de avond. 
Teun van Dijk en Ruud Wolterman zijn herkozen als bestuursleden van onze vereni
ging. Beide heren zaten aan het einde van hun driejarige bestuurstermijn en hadden 
zich beschikbaar gesteld voor een nieuwe termijn. Gefeliciteerd heren, fijn dat jullie 
de kar weer een poosje willen helpen trekken! 
Onze penningmeester KeesJan van Bergeijk is ingegaan op de fmanciële positie van 
onze vereniging (fmancieel verslag 2016, begroting 2017). Hoewel inkomsten en uit
gaven goed met elkaar in evenwicht zijn en de vereniging over een gezonde fmancië
le buffer beschikt, moet wel worden vastgesteld dat een zeer aanzienlijk deel (2/3) van 
de inkomsten van onze vereniging (met name contributies en cursusgelden) besteed 
wordt aan de druk- en portokosten van de ontegenzeggelijk prachtige papieren versie 
(in kleur) van De Gierzwaluw (deze komt 4x per jaar uit). 
Dat betekent echter wel dat wij minder financiële middelen te besteden hebben aan 
andere belangrijke activiteiten van onze vereniging. In het bijzonder bescherming en 
behoud van vogels in en om Amsterdam is tijdens de ledenraadpleging van eind vorig 
jaar door een zeer ruime meerderheid van de respondenten als belangrijkste doel van 
onze vereniging aangekruist. Ik kom daar hieronder nog op terug. 
Last but not least is een tiental door het bestuur geformuleerde beleidspunten voor 
2017 - 2018 besproken. Dit zijn punten waar het bestuur - naast de algemene gang van 

Grote Alexanderparkieten in Frankendael, 2 november 2016 
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zaken - in de komende periode bijzondere aandacht aan wil geven. Deze beleidspunten 
zijn uitvoerig met de ter vergadering aanwezige leden besproken en aan de hand van 
de ontvangen input verder verduidelijkt. Het betreft de volgende tien punten: 

.J,, Bescherming: 

1) Uit de ledenraadpleging blijkt, zoals eerder gememoreerd, dat de leden "Bescher
ming en behoud van vogels in Amsterdam e.o." als het belangrijkste doel (kernacti
viteit) van onze vereniging beschouwen. Bescherming was altijd al een belangrijk 
(hoewel niet altijd even zichtbaar) onderdeel van onze taak en was als zodanig ook al 
expliciet neergelegd in de statuten van de VWGA en in onze feitelijke activiteiten. In 
de komende tijd gaat het bestuur in overleg met de Commissie Bescherming in kaart 
brengen hoe wij - binnen de beperkingen waar wij als vrijwilligersvereniging tegen
aan lopen (geld, tijd, mensen, mandaat, organisatie) - de beschermingsactiviteiten 
eventueel verder kunnen uitbreiden, versterken of aanscherpen . 

.J,, Educatie: 

2) Excursies: 
- Er blijkt vraag naar meer en kortere excursies dichter bij huis; inmiddels heeft de 
Commissie Excursies deze handschoen - in overleg met het bestuur - opgepakt; der
gelijke excursies zullen in beginsel dan ook worden georganiseerd, gecoördineerd en 
geleid door de Commissie Excursies. 
- Faciliteren van "Gaje mee?"-excursies: korte spontaan georganiseerde uitjes van 
(slechts) enkele leden onderling. Natuurlijk is het al mogelijk om een aantal gelijk
gestemden telefonisch of per e-mail te benaderen voor een spontane excursie, en dat 
gebeurt bij mijn weten ook al geregeld. Het bestuur wil echter ook onderzoeken of het 
inrichten van een (afgesloten) ledenportal (op de website), WhatsApp-groep of ander 
laagdrempelig communicatiemedium (ontwikkelen of aanschaffen van een specifieke 
App?) tot de mogelijkheden behoort. Als u hier ideeën over of ervaring mee heeft, 
laat het ons weten! 
3) Lezingen: 
Uit de ledenraadpleging kwam ook de vraag naar meer diepgaande lezingen op 
diverse terreinen, zoals bescherming, inventarisatie, specifieke biotopen en soorten. In 
de komende tijd zullen wij proberen daar bij de selectie van sprekers en onderwerpen 
zeker rekening mee te houden. 

.J,, Onderzoek: 

4) Veldwerk/onderzoek/inventarisaties/tellingen blijken relatief onbekend bij veel le
den, en daarmee mogelijk ook onbemind. Slechts de helft van de respondenten bleek 
bekend met het gegeven dat onze vereniging een Commissie Veldwerk heeft en dat 
verklaart misschien de relatief geringe respons op uitnodigingen om betrokken te zijn 
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bij inventarisaties en tellingen. Daar vallen mogelijk nog wel wat zieltjes te winnen! 
In de komende tijd zullen het bestuur, de Commissie Veldwerk en de andere daarbij 
betrokken leden meer aan de weg timmeren, bijv. door verslaglegging/ rapportage 
van activiteiten in Gierzwaluw en/of website. 

.J,, Communicatie: 

5) Bevorderen van kortere, snellere en meer laagdrempelige communicatie tussen 
bestuur en commissies enerzijds en de leden anderzijds: over wat het bestuur en 
de commissies doen, bijv. d.m.v. tussentijdse verslaglegging in De Gierzwaluw, de 
Nieuwsflits of op de website (naast verslagen van excursies ook "succesjes" melden 
op terrein van behoud en bescherming, samenvattingen van lezingen, verslagen van 
inventarisaties, column bestuur en/of commissies). 
6) Review en modernisering van de statuten van onze vereniging, onder meer: 
- Slagkrachtiger bestuur/commissies: update (mogelijk verkorten) van de lijst van 
bestuursbesluiten waarvoor nu nog ALV-goedkeuring vooraf nodig is (denk aan be
stuursmandaat met betrekking tot beschermingsactiviteiten). 
- Formeel opnemen en inrichten van een jeugdlidmaatschap; een jeugdlidmaatschap 
wordt door een meerderheid van de leden als een waardevolle aanvulling op onze 
verenigingsactiviteiten beschouwd (zo bleek uit de ledenraadpleging en uit de vorige 
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ALV) en jaarlijks worden de facto al diversejeugdexcursies georganiseerd (in samen
werking met IVN Amsterdam); het bestuur hecht eraan om een jeugdlidmaatschap (uit 
organisatorisch, financieel, verantwoordelijkheids- en aansprakelijkheids-oogpunt) 
dan ook formeel te borgen in de statuten van onze vereniging. 
- Formele oproepen voor algemene ledenvergaderingen, e.d. waar mogelijk elektro
nisch/per e-mail i.p.v. per schriftelijke post (uit milieuoogpunt en ter vermijding van 
portokosten). 
7) Digitalisering van De Gierzwaluw oppakken: 
- Naar de toekomst: wie De Gierzwaluw digitaal kan en wil ontvangen (Pdf per e
mail), krijgt hem in de toekomst digitaal (net zoals de Nieuwsflits) en niet meer per 
post. Wie dat niet kan of wil, krijgt De Gierzwaluw gewoon nog per post. Tijdens de 
ledenraadpleging heeft ongeveer 2/3 van de respondenten overigens aangegeven geen 
bezwaar te hebben tegen een 'digitale Gierzwaluw'; daar valt dus zeker een kostenbe
sparing te realiseren. 
- Naar het verleden: alle oude jaargangen van De Gierzwaluw en haar voorganger het 
Mededelingenblad (laten) inscannen en als Pdf opslaan in een alomvattend elektro
nisch archief. 

.j,, Overige punten: 

8) Kostenbesparing door onder meer digitalisering en meer elektronische communi
catie met de leden; zie ook de punten 6 en 7 hiervoor. Op die manier blijven er meer 
(fmanciële) middelen over voor zaken die de leden (zeer) belangrijk vinden zoals 
Bescherming. 
9) In aansluiting op de ledenraadpleging hebben zich ca. 30 leden gemeld die hebben 
aangeven beschikbaar te zijn voor grotere en kleinere klusjes binnen onze vereniging. 
Veel dank daarvoor! In de komende tijd zullen de leden uit deze 'pool' individueel 
worden benaderd om concrete beschikbaarheid verder in te vullen. Aandachtspunt 
voor bestuur en commissies daarbij kan nog zijn het goed en concreet omschrijven 
van mogelijke vacatures. 
10) Externe samenwerking: in de afgelopen tijd hebben wij al samenwerking gezocht 
met IVN Amsterdam (onder meer jeugdexcursies en gezamenlijk georganiseerde lezin
gen). Wegens succes zal dit worden gecontinueerd/herhaald. Ook op andere terrei
nen blijkt er sprake van overlap/gedeelde interesse met IVN Amsterdam (o.m. zelfde 
vogelexcursies). Ook met andere organisaties (zoals Samenwerkende Vogelwerkgroe
pen Noord-Holland, Groen Platform Amsterdam, KNNV) bestaat al samenwerking of 
wordt (de mogelijkheid van) samenwerking op onderdelen besproken en geëvalueerd. 
Zoals u ziet: een ambitieuze agenda voor de komende periode! Het bestuur hoopt 
daarbij ook een beroep te mogen doen op de leden. Heeft u in het bovenstaande rijtje 
één of meer punten gezien die u aanspreken, meldt u dan bij één van de bestuursle
den! Een vrijwilligersvereniging als de onze bestaat en functioneert bij gratie van een 
schare actieve en betrokken leden die de doelen waar wij voor staan {bescherming, 
educatie en onderzoek) hoog in het vaandel hebben staan! 
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Locatie lezingen: de lezingen vinden 
plaats in het voormalige WG-gebouw aan 
de Eerste Helmersstraat 106M. Betaald 
parkeren tot 24:00 uur. OV: tram 1, halte 
J.P. Heijestraat. Aanvang 20:00 uur; zaal 
open 19:30 uur. Toegankelijk voor leden 
en niet-leden. 
Meer informatie bij Marion de Groot, 
secretariaat@vogelsamsterdam.nl, 
06-13740370 

Excursies: Vertrek om 08:00 uur precies, 
tenzij anders vermeld. Alleen toegankelijk 
voor leden van de VWGA. Zorg zelf voor 
eten, drinken, verrekijker, warme en/of 

regenkleding, en evt. een bandenplaksetje. 
Meld je tijdig aan bij de excursieleider, 
met name voor auto-excursies. Vermeld 
hierbij naam en telefoonnummer, of je 
een auto ter beschikking hebt en hoeveel 
mensen er kunnen meerijden. Autokosten 
worden gedeeld, scholieren en studen-
ten aangepast tarief. Vragen, suggesties 
en opmerkingen zijn welkom bij Mieke 
Kranstauber, miekekranstauber@hetnet. 
nl. Neem contact op als je zelf een excur
sie wilt begeleiden. 

Houd voor wijzigingen in het excursie
schema onze website in de gaten: 
www.vogelsamsterdam.nl. 
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